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1. Imię i nazwisko radnego: Malgorzata Kaptur

2. Proszę o udzielenie informacji na temat planowanej obwodnicy — odcinek tzw.

Czerwonka
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W związku z odpowiedzią z dnia 15 maja 2014r. na zapytanie radnego Jacka Szeszuły, że
w terminie do 10 września ma zostać ukończony projekt tzw. „Czerwonki” proszę o
udzielenie następujących informacji:

1. Jaki odcinek zostanie objęty projektem?

2. Które działki gmina musiałaby wykupić? Proszę o podanie numerów działek, ich

powierzchni oraz przybliżonego kosztu wykupu.

Czy gmina już wykupiła grunt pod drogę? Jeżeli nie, to kiedy planuje wykupić?

3. Jakie koszty gmina musiałaby ponieść, by zrealizować „Czerwonkę”? (kanalizacja

deszczowa, oświetlenie nawierzchnia)?
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Góreckie

W 2010 r. przedstawiono mieszkańcom

przebieg połączenia Szosy Poznańskiej z

drogą wojewódzką 431 i dalej poprzez rondo

i nowy most na Kanale Mosińskim z ulicą

Krasickiego i z ul. Leszczyńską.
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W załączeniu przekazuję kserokopię zapytania radnej Małgorzaty Kaptur w sprawie

planowanej obwodnicy na odcinku tzw. Czerwonki.

Z up. Przewodniczącego
Rady Miejskiej
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Małgorzata Kaptur
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